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Groep 6            Spellingswoorden 

 
 
Blok 1 
 
Categorie 14: open lettergreep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar één  
a, e, o, u. 
 

○ apen ○ gratis ○ rekening 

○ beloning ○ helaas ○ ruzie 

○ boten ○ koning ○ scholen 

○ daken ○ leraar ○ zaterdag 

○ enorm ○ noten ○ zowel 
 
 
Categorie 16: gesloten lettergreep 
 
Hoor jee aan het einde van een klankgroep een korte klinker (a, e, i, o, u) dan volgen er altijd twee 
medeklinkers. 
 

○ aantallen ○ interesse ○ passagier 

○ beginnen ○ komkommer ○ rubber 

○ bisschop ○ latten ○ spannend 

○ gemakkelijk ○ nummer ○ stemmen 

○ helling ○ onmiddellijk ○ tennissen 

 

 
Categorie 21 (uit groep 5): woorden met ei, woorden met  au  
 
Bij woorden die in het meervoud een s krijgen, komt er na een klinker 's. Behalve bij de ee en waarin 
's vooraan staat. Soms schrijf je ’s vooraan. 
 

○ auto's ○ pagina's ○ 's nachts 

○ diploma's ○ paraplu's ○ 's winters 

○ komma's ○ piano's ○ 's middags 

○ 's ochtends ○ 's morgens ○ 's zomers 

○ opera's ○ 's avonds ○ 's zondags 
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Herhaling 14 + 16 + 21 uit groep 5 
 

○ apen ○ aantallen ○ auto's 

○ daken ○ gemakkelijk ○ diploma's 

○ leraar ○ interesse ○ 's ochtends 

○ rekening ○ nummer ○ opera's 

○ zaterdag ○ tennissen ○ radio's 
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Blok 2 
 
Categorie 20 (uit groep 5): woorden op -lijk 
 
Als je aan het eind van een meerlettergrepig woord luk hoort, dan schrijf je lijk. 
 

○ aanvankelijk ○ feestelijk ○ noodzakelijk 

○ begrijpelijk ○ gebruikelijk ○ pijnlijk 

○ bezwaarlijk ○ hartelijk ○ schriftelijk 

○ duidelijk ○ jaarlijks ○ tijdelijk 

○ eindelijk ○ landelijk ○ wonderlijk 

 

 
Categorie 11d: stomme e (-elen, -eren, -enen) 
 
In sommige woorden hoor je achteraan twee keer een u, maar je schrijft een e. 
 

○ aarzelen ○ boteren ○ bakenen 

○ hinkelen ○ kinderen ○ oefenen 

○ rammelen ○ knikkeren ○ rekenen 

○ trommelen ○ peperen ○ wapenen 

○ wortelen ○ wateren ○ zegenen 

 

 
Categorie 12b: -erd, -aard 
 
Woorden op -erd en -aard krijgen achteraan een d. 
 

○ bangerd ○ lelijkerd ○ gierigaard 

○ dikkerd ○ leukerd ○ grijsaard 

○ dommerd ○ lieverd ○ gulzigaard 

○ engerd ○ stommerd ○ rijkaard 

○ knapperd ○ sufferd ○ valsaard 
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Herhaling 11d + 12b + 20 uit groep 5. 
 

○ aarzelen ○ dikkerd ○ eindelijk 

○ trommelen ○ engerd ○ hartelijk 

○ knikkeren ○ leukerd ○ noodzakelijk 

○ wateren ○ grijsaard ○ pijnlijk 

○ oefenen ○ valsaard ○ wonderlijk 
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Blok 3 
 
 
Categorie 11d: stomme e (-elen, -eren, -enen) 
 
In sommige woorden hoor je achteraan twee keer een u, maar je schrijft een e. 
 

○ aarzelen ○ boteren ○ bakenen 

○ hinkelen ○ kinderen ○ oefenen 

○ rammelen ○ knikkeren ○ rekenen 

○ trommelen ○ peperen ○ wapenen 

○ wortelen ○ wateren ○ zegenen 

 
 
Categorie 23: uitzondering gesloten lettergreep 
 
Bij deze woorden hoor je wel een korte klinker, maar schrijf je toch maar één medeklinker. Deze 
woorden moet je onthouden. 

○ agent ○ majoor ○ radijs 

○ banaan ○ natuurlijk ○ tabak 

○ familie ○ paleis ○ tabel 

○ jaloers ○ paniek ○ talent 

○ kabouter ○ papier ○ tapijt 

 

 
Categorie 24a: c als s 
 
In deze woorden hoor je een s maar schrijf je een c. 
 

○ cel ○ officieel ○ socialisme 

○ cement ○ percentage ○ solliciteren 

○ certificaat ○ politici ○ specerijen 

○ clavecimbel ○ provinciaal ○ speciaal 

○ feliciteren ○ publiciteit ○ specifieke 
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Herhaling 11d + 23 + 24a 
 

○ aarzelen ○ agent ○ cel 

○ knikkeren ○ familie ○ feliciteren 

○ peperen ○ jaloers ○ provinciaal 

○ bakenen ○ natuurlijk ○ solliciteren 

○ wapenen ○ tabak ○ specifieke 
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Blok 4 
 
Categorie 12b: -erd, -aard 
 
Woorden op -erd en -aard krijgen achteraan een d. 
 

○ bangerd ○ lelijkerd ○ gierigaard 

○ dikkerd ○ leukerd ○ grijsaard 

○ dommerd ○ lieverd ○ gulzigaard 

○ engerd ○ stommerd ○ rijkaard 

○ knapperd ○ sufferd ○ valsaard 

 

 
Categorie 24b: c als k 
 
In deze woorden hoor je een k, maar schrijf je een c. 
 

○ accordeon ○ communistisch ○ effect 

○ activiteit ○ concurrent ○ plastic 

○ cadeau ○ correspondentie ○ procureur 

○ certificaat ○ democratie ○ respect 

○ clavecimbel ○ direct ○ structuur 
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Categorie 19 en 20 uit groep 5 
 
Categorie 19: :woorden op -ig 
 
Categorie 20: woorden op -lijk 
 
Als je aan het eind van een meerlettergrepig woord ug hoort, dan schrijf je ig. 
 
Als je aan het eind van een meerlettergrepig woord luk hoort, dan schrijf je lijk. 
 

○ dertig ○ machtig ○ koninklijk 

○ driftig ○ onschuldig ○ persoonlijk 

○ eenvoudig ○ potig ○ uiterlijk 

○ handig ○ aanvankelijk ○ vermoedelijk 

○ jeugdig ○ duidelijk ○ wonderlijk 

 

 
Herhaling 12b + 24b ,+ 19 + 20 (uit groep 5). 
 

○ dikkerd ○ activiteit ○ driftig 

○ lieverd ○ cadeau ○ onschuldig 

○ sufferd ○ direct ○ aanvankelijk 

○ rijkaard ○ plastic ○ duidelijk 

○ valsaard ○ respect ○ wonderlijk 
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Blok 5 
 
Categorie 24a + 24b 
 
Categorie 24a: c als s 
 
In deze woorden hoor je een s maar schrijf je een c. 
 

○ cel ○ officieel ○ socialisme 

○ cement ○ percentage ○ solliciteren 

○ certificaat ○ politici ○ specerijen 

○ clavecimbel ○ provinciaal ○ speciaal 

○ feliciteren ○ publiciteit ○ specifieke 

 
Categorie 24b: c als k 
 
In deze woorden hoor je een k, maar schrijf je een c. 
 

○ accordeon ○ communistisch ○ effect 

○ activiteit ○ concurrent ○ plastic 

○ cadeau ○ correspondentie ○ procureur 

○ certificaat ○ democratie ○ respect 

○ clavecimbel ○ direct ○ structuur 
 
 
Categorie 22: i als ie 
 
Woorden met een i in plaats van ie. Deze woorden moet je onthouden. 
 

○ abrikoos ○ kapitein ○ militair 

○ diamant ○ kilo ○ piraat 

○ dirigent ○ kilometer ○ rivier 

○ fabrikant ○ marine ○ sigaar 

○ indiaan ○ miauw ○ viool 
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Categorie 25: -tie 
 
Als je een woord tsie of sie hoort, schrijf je tie. 
 

○ actie ○ informatie ○ prestatie 

○ combinatie ○ inspectie ○ reparatie 

○ concurrentie ○ intelligentie ○ revolutie 

○ discriminatie ○ operatie ○ vakantie 

○ emigratie ○ organisatie ○ variatie 

 

 

Herhaling 24a + 24b + 22 + 25 

 

○ feliciteren ○ abrikoos ○ actie 

○ officieel ○ kilo ○ operatie 

○ accordeon ○ miauw ○ reparatie 

○ certificaat ○ militair ○ vakantie 

○ direct ○ viool ○ variatie 
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Blok 6 
 
Categorie 25: -tie 
 
Als je een woord tsie of sie hoort, schrijf je tie. 
 

○ actie ○ informatie ○ prestatie 

○ combinatie ○ inspectie ○ reparatie 

○ concurrentie ○ intelligentie ○ revolutie 

○ discriminatie ○ operatie ○ vakantie 

○ emigratie ○ organisatie ○ variatie 

 

 
Categorie 26: -heid 
 
Woorden op -heid krijgen achteraan een d. Die hoor je als je het woord langer maakt. 
 

○ aanwezigheid ○ hartelijkheid ○ volksgezondheid 

○ bescheidenheid ○ moeilijkheid ○ vrolijkheid 

○ duidelijkheid ○ nauwkeurigheid ○ werkelijkheid 

○ gezelligheid ○ omstandigheid ○ werkgelegenheid 

○ gierigheid ○ onzekerheid ○ zeldzaamheid 

 

 
Categorie 24b: c als k 
 
In deze woorden hoor je een k, maar schrijf je een c. 
 

○ accordeon ○ communistisch ○ effect 

○ activiteit ○ concurrent ○ plastic 

○ cadeau ○ correspondentie ○ procureur 

○ certificaat ○ democratie ○ respect 

○ clavecimbel ○ direct ○ structuur 
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Herhaling 24b + 25 + 26 
 

○ accordeon ○ actie ○ bescheidenheid 

○ activiteit ○ operatie ○ moeilijkheid 

○ certificaat ○ prestatie ○ omstandigheid 

○ democratie ○ vakantie ○ volksgezondheid 

○ respect ○ variatie ○ werkgelegenheid 
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Blok 7 
 
Categorie 12b: -erd, -aard 
 
Woorden op -erd en -aard krijgen achteraan een d. 
 

○ bangerd ○ lelijkerd ○ gierigaard 

○ dikkerd ○ leukerd ○ grijsaard 

○ dommerd ○ lieverd ○ gulzigaard 

○ engerd ○ stommerd ○ rijkaard 

○ knapperd ○ sufferd ○ valsaard 

 
 
Categorie 27: -teit 
 
Deze woorden hebben niets met tijd te maken. Daarom schrijf je teit. 
 

○ activiteit ○ kwaliteit ○ puberteit 

○ anonimiteit ○ majesteit ○ publiciteit 

○ brutaliteit ○ mentaliteit ○ rivaliteit 

○ creativiteit ○ muzikaliteit ○ seksualiteit 

○ identiteit ○ nationaliteit ○ universiteit 

 
Categorie 26: -heid 
 
Woorden op -heid krijgen achteraan een d. Die hoor je als je het woord langer maakt. 
 

○ aanwezigheid ○ hartelijkheid ○ volksgezondheid 

○ bescheidenheid ○ moeilijkheid ○ vrolijkheid 

○ duidelijkheid ○ nauwkeurigheid ○ werkelijkheid 

○ gezelligheid ○ omstandigheid ○ werkgelegenheid 

○ gierigheid ○ onzekerheid ○ zeldzaamheid 
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Herhalen 12b + 26 + 27 
 

○ bangerd ○ aanwezigheid ○ activiteit 

○ leukerd ○ duidelijkheid ○ mentaliteit 

○ stommerd ○ moeilijkheid ○ nationaliteit 

○ sufferd ○ onzekerheid ○ puberteit 

○ grijsaard ○ werkelijkheid ○ rivaliteit 
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Blok 8 
 
Categorie 16: gesloten lettergreep 
 
Hoor jee aan het einde van een klankgroep een korte klinker (a, e, i, o, u) dan volgen er altijd twee 
medeklinkers. 
 

○ aantallen ○ interesse ○ passagier 

○ beginnen ○ komkommer ○ rubber 

○ bisschop ○ latten ○ spannend 

○ gemakkelijk ○ nummer ○ stemmen 

○ helling ○ onmiddellijk ○ tennissen 

 

 
Categorie 28: -isch 
 
Sommige woorden schrijf je met isch. Dat is wanneer je er een e achter kunt zetten. 
 

○ atletisch ○ grafisch ○ romantisch 

○ chemisch ○ historisch ○ systematisch 

○ democratisch ○ ironisch ○ telefonisch 

○ dramatisch ○ kapitalistisch ○ toeristisch 

○ elektrisch ○ motorisch ○ typisch 

 

 
Categorie 25: -tie 
 
Als je een woord tsie of sie hoort, schrijf je tie. 
 

○ actie ○ informatie ○ prestatie 

○ combinatie ○ inspectie ○ reparatie 

○ concurrentie ○ intelligentie ○ revolutie 

○ discriminatie ○ operatie ○ vakantie 

○ emigratie ○ organisatie ○ variatie 
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Herhaling 16 + 28 + 25 
 

○ bisschop ○ democratisch ○ actie 

○ helling ○ elektrisch ○ emigratie 

○ komkommer ○ ironisch ○ informatie 

○ nummer ○ romantisch ○ organisatie 

○ spannend ○ typisch ○ vakantie 

 


